



## Protokoll – Kårledningsmöte 9 oktober 2018

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl: 07.33

*Närvarande:*

*Alice Olsson*

*Oskar Stenberg*

*Olof Eriksson*

*Henrik Jonsson*

*August Schelin*

*Kevin Storgård*

*Astrid Johansson*

*Alexandra Muhl till kl 08.52*

*Julia Rosell närvarande till kl 08.17*

*Ej närvarande:*

*William Fellbom*

§2 Val av mötesordförande

*Kårledningen beslutar att*

välja Astrid Johansson till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare

*Kårledningen beslutar att*

välja Henrik Jonsson till sekreterare.

§4 Val av justerare

*Kårledningen beslutar att*

välja Kevin Storgård till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan

*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll

*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna.

§7 Budgetar

*Inga budgetar att godkännas av alla.*

§8 Fakturor

*Juridiska Föreningens faktura från Elite Hotel godkänns av kårledningen.*

§9 Äskningar

AJ

AS

HJ

KS

1 (5)



*Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.*

#### §10 Utvärdering HHGS Konferens

Utifrån den utvärdering som kårledningen skickade ut har konferensen mottagit god feedback. Mer tid till konkreta lösningar önskades däremot och även mer tid överlag.

Grant Thornton saknades då deras föredrag blev inställt. Bra lokaler med många mindre rum att diskutera i gruppvis.

Mycket god respons från kårledningen överlag – upplägget fungerade bra och allting rullade på bra. Vegetarisk eller närproducerad lunch hade uppskattats. Dessutom engelska inbjudan är ett måste till nästa gång. Nästa gång bör dessutom en presentationsrunda hållas i början av konferensen.

#### §11 HHGS Dag – HHGS egna monter

Astrid, Alexandra och August förbereder montern. Under dagen roterar kårledningen i montern men Alice, Julia och Kevin har andra saker för sig den dagen, bl a InTu egna monter.

#### §12 Speak Up Week

Kårledningen testar den enkät Alexandra gjort inför speak up week. Mycket respons har inkommit vilket är väldigt tacksamt eftersom enkäten ska utformas på ett sådant sätt att den inte ska gå att misstolka eller tolka på flera olika sätt.

Under onsdagen 24 oktober skulle Alexandra eventuellt behöva hjälp. Evenemangen under dagarna uppmanas kårledningen att gå på och framförallt yogan under torsdag eftermiddag! Enkäten publiceras den 24e oktober och är öppen några dagar efteråt. Imorgon kommer all marknadsföring kring Speak Up Week upp i HHGS kanaler.

#### §13 Omsits

Alice ska hålla första riktiga mötet med Evenemangsutskottet idag. Alice planerar att lyfta tanken om att omvandla omsits till avsits. En avsits blir som en sittning/finare middag för de som avgår under året. Att endast ordförande och kassör får gå per förening (och även utbildningsansvarig i programsektionerna) känns i vilket fall något daterat och inte särskilt rättvist eller inkluderande.

Å andra sidan finns det ett högt värde i att kunna "knyta ihop säcken" tillsammans med de avgående och lämna över till de pågående.

August lyfter idén om att deltagare kan tillfrågas om de vill gå redan nu under hösten och sedan betala en deposition som ett sätt att säkra sin plats. Sedan när lokal, tid och plats har bokats så kan deltagarna köpa sin biljett.

Alice diskuterar vidare med utskottet och återkommer med vad de kommer fram till i nästa vecka.

August kollar med Anna Jahre om när nomineringen börjar till kårvalet för att kunna sprida detta till studenter under fredagen.

AJ

AS

HJ

KS

2 (5)



#### §14 Föreläsning – EVP

Gadden har tackat nej till en föreläsare och har nu frågat HHGS KL om det kan finnas intresse för detta från centralt håll istället. Denna föreläsaren pratar om hur man arbetar socialt, hur man t ex hanterar mobiltelefoner och andra liknande ämnen. Henrik nämner att ett alternativ är att låta nästa KL boka in detta för att säkerställa en kontinuitet i det EVP HHGS just lanserat. Henrik meddelar att HHGS KL 2018 inte är intresserade av att boka denna föreläsaren utan lämnar över till nästa KL.

#### §15 Diskussion: HHGS Merits

Alexandra lyfter att rangordningen är väldigt specifik och detaljerad och frågan är om denna bör finnas kvar vid överlämning till Per Cramér.

August har gjort ett första utkast av hur ett sådant här HHGS Merits system skulle kunna se ut. Förslaget från August är att vi bör fokusera på det övergripande systemet och inte de mindre detaljerna.

Alice lyfter det faktum att alla HHGS medlemmar som studerar på Handelshögskolan inte gynnas av utbytestermin. Ett diplom skulle kunna vara ett annat sätt att uppmärksamma och belöna kåraktiva studenter som bidragit till HHGS verksamhet centralt. Det kan vara värt att se till så att detta system kan nå till så många som möjligt.

Olof kommer med förslaget att det kan vara värt att kolla upp hur stor andel av de som är med i IntU faktiskt åker på utbytestermin. Dessutom kan det vara intressant att kolla hur många som söker IntU men som inte kommer med för att se hur stort intresset skulle kunna tänkas vara för ett HHGS system.

Alexandra för in det faktum att det kan vara värt att lyfta upp de föreningar som arbetar för skolan i rangordningen eftersom det gynnar skolan.

Henrik håller med om att ett ökat samarbete med skolan är önskvärt. Å andra sidan, om det nu är så att detta system ska belöna kårengagemang så kanske det inte är nödvändigt med att de föreningar som bidrar till skolans verksamhet rangordnas högre upp.

Astrid flikar in att det krävs att detta system är färdigpaketerat när Kl 2018 avgår för att detta ska gå att lämna över på ett effektivt sätt.

Oskar säger även att det kan locka andra typer av studenter till HHGS verksamhet genom att erbjuda de en fördel inför utbytesterminen.

Kårledningen diskuterar hela konceptet och hur det skulle kunna gynna medlemmarna. Fokus bör ligga på att paketera och färdigställa de projekt som redan har satts i rullning.

**Kårledningen beslutar att**

utse Henrik, August och Oskar till en del av projektgruppen som tar fram ytterligare underlag om detta förslag.

AJ

AS

HJ

KS

3 (5)



#### §16 Member Money to programme sections

Alice och Oskar känner att det är många bollar i luften på gång just nu samtidigt. August menar att det är mycket löpande arbete med detta projekt gällande att stämna av hur mycket ekonomiska medel varje programförening ska få baserat på antal medlemmar. Frågan bordläggs till nästa vecka då alla har hunnit fundera mer över förslaget.

#### §17 Veckoavstämning

##### *Bonsai Campus*

Förslag på förbättringar till Bonsai presenterades av August och han ska även föra vidare detta till Bonsai för att förbättra systemet.

##### *HHGS Merits*

Avhandlades mycket under torsdagen 4e oktober och även under dagens möte, se ovan för ytterligare diskussion.

##### *Medlemskontroll*

Kontrollera medlemmar vid sittningar – detta måste förbättras. Ytterligare ett förslag på samma tema är just det som diskuterats under föregående punkt gällande att ge pengar till programföreningar per medlem.

Ekonomisk ansvarig utsågs förra veckan i samband med en sittning men detta kommer inte att ske igen. Vid frågor rörande puben och alkohol-hantering ska Alice informeras och förfrågas.

#### §18 Övriga frågor

##### *Pris till HHGS Dag – "Årets Förening"*

Kårledningen har flera bra förslag på hur priset ska kunna delas ut. Alice pratar med EvU idag för att se vad de säger.

##### *Meddelat Bananförening*

Detta har Kevin gjort.

##### *Viktiga KL beslut i Happy Monday*

August menar på att det kanske inte är nödvändigt med information veckovis utan snarare månadsvis. Första omgången sker i november 2018.

##### *N&FA*

Olof behöver prata med N&FA efter att de klottrat ner sitt förråd.

##### *Ombyggnation*

August har varit på möte gällande ombyggnationen. HHGS ser i dagsläget ut att få L2 och L3 men inte alla tre L-skepp som det var sagt från början. August har framfört att HHGS kommer att behöva få större källarlokal om det här skulle bli utfallet. Potentiellt sett skulle även Akademiska Hus lokaler i J-huset kunna ges till projekten för att ha arbetsyta. Alice lyfter att ombyggnationen bör utformas och diskuteras med mer hänsyn till Handelspubens lokaler och hur den ska förändras.

##### *Medarbetarsamtal*

August och Astrid kommer att hålla medarbetarsamtal under de kommande veckorna med samtliga medlemmar i kårledningen.

AJ

AS

HJ

KS

4 (5)



§19 Mötets avslutande  
Mötet avslutas kl 09.42.

Vid protokollet

Henrik Jonsson  
Mötessekreterare

Astrid Johansson  
Mötesordförande

August Schelin  
Kårordförande

Kevin Storgård  
Justerare

AJ

AS

HJ

KS 5 (5)



